



Professor Shahbaz Khan (Australian) is the Director of the UNESCO Office in Beijing and UNESCO Representative to the Democratic People's Republic of Korea, Japan, Mongolia, People's Republic of China, and the Republic of Korea.

Prof Khan joined UNESCO in 2008 at its Headquarters as Chief of the Water and Sustainable Development Section. Then he served as the Director of the Regional Bureau for Sciences in Asia and the Pacific in Jakarta, Indonesia, and UNESCO Representative to Indonesia, Brunei Darussalam, Malaysia, the Philippines and Timor-Leste (2015-2021).

Prof Khan has worked in Australia, France, Indonesia and Pakistan in various research, consultancy and policy positions. Before joining UNESCO, he was Professor and Director at the Charles Sturt University (Australia). His work has been widely recognized e.g. 2019 China Friendship Award, Great Wall Friendship Award China 2017, FEIAP Engineer of the Year Award 2016, UNESCO Team Award for Managing Hydro Hazards 2009, Land and Water Australia's Eureka Prize 2007, CSIRO Medal 2007, Biennial Medal of the Modelling and Simulation Society of Australia and New Zealand.

Prof Shahbaz Khan is currently Adjunct Professor at the University of Canberra and Western Sydney University (Australia), Adjunct Professor at the Lincoln University

(New Zealand), Distinguished Professor at the National University of Science and Technology (Pakistan) and Distinguished Professor at the Capital Normal University (China).

Professor Shahbaz Khan holds a Bachelor of Science (Honours) degree in Civil Engineering (1990) from the University of Engineering and Technology, Lahore (Pakistan), a Master of Science degree in Water Resources Technology and Management (1992) and a Doctorate in Civil Engineering (1995) from the University of Birmingham (United Kingdom). He also holds a Master's degree in International Environmental Law (2005) from Macquarie University (Australia) and a Master's degree in Applied Environmental Economics (2007) from Imperial College London (United Kingdom) as well as a Hon Doctorate Environment and Development from the National University of Malaysia (2016) Hon DSc from the University of Birmingham (2018).

夏泽翰教授(澳大利亚)现任联合国教科文组织驻华代表处代表, 联合国教科文组织驻朝鲜民主主义人民共和国、日本国、蒙古国、中华人民共和国及大韩民国代表。

夏泽翰教授于 2008 年加入教科文组织, 在教科文组织总部担任水资源和可持续发展处主任。之后, 他在印度尼西亚雅加达担任联合国教科文组织亚太科学局主任及教科文组织驻印度尼西亚、文莱达鲁萨兰国、马来西亚、菲律宾和东帝汶代表(2015-2021 年)。

夏泽翰教授曾在澳大利亚、法国、印度尼西亚和巴基斯坦从事各种研究、咨询和政策工作。在加入联合国教科文组织之前, 他曾任查尔斯特大学(澳大利亚)的教授和主任。他的工作得到了广泛认可, 荣获 2019 年中国政府友谊奖、2017 年北京市长城友谊奖、2016 年亚太工程组织联合会 (FEIAP) 年度工程师奖、2009 年联合国教科文组织水利灾害管理团队奖、2007 年澳大利亚尤里卡奖-陆地和水资源、

2007 年澳大利亚联邦科学与工业研究院（CSIRO）奖章、澳大利亚和新西兰建模与模拟协会（MSSANZ）双年奖。

夏泽翰教授目前是堪培拉大学(澳大利亚)、西悉尼大学(澳大利亚)和林肯大学(新西兰)的客座教授以及国立科技大学(巴基斯坦)和首都师范大学(中国)的特聘教授。

夏泽翰教授于 1990 年在巴基斯坦拉合尔工程技术大学获得土木工程理学学士（荣誉）、并获英国伯明翰大学水资源技术与管理理学硕士（1992）和土木工程博士（1995）、澳大利亚麦考瑞大学国际环境法学硕士（2005），英国伦敦帝国理工学院应用环境经济学硕士（2007），马来西亚国立大学环境与发展荣誉博士（2016 年）及英国伯明翰大学荣誉博士学位（2018 年）。